



Declaration of Conformity

FCC Statement

This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions:
 (1) This device may not cause harmful interference, and
 (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause Undesired operation.

FCC RF Exposure requirements:

This device and its antenna(s) must not be co-located or operation in conjunction with any other antenna or transmitter.

NOTE: THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR ANY RADIO OR TV INTERFERENCE CAUSED BY UNAUTHORIZED MODIFICATIONS TO THIS EQUIPMENT. SUCH MODIFICATIONS COULD VOID THE USER'S AUTHORITY TO OPERATE THE EQUIPMENT.

Federal Communication Commission Interference Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy

And, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

CE Statement

Important Notice: This device is a 2.4GHz FHSS Bluetooth headset, intended for office and home uses in all EU and EFTA member states. The Bluetooth trademarks are owned by Bluetooth SIG, Inc., U.S.A.

CE 聲明

重要注意事項：本裝置為 2.4GHz FHSS 藍芽耳機，適合在 EU 及 EFTA 所有會員國中，供辦公室或家庭使用。

Bluetooth 商標為 Bluetooth SIG, Inc., U.S.A. 所擁有，並授權於本公司。



法規資訊

FCC 注意事項

本裝置符合FCC 法規第 15 節規定。其運作受限於以下兩種情形：

- (1) 本裝置應不致於造成有害干擾，且
- (2) 裝置須能承受任何外在干擾，包括可能造成非預期運作之干擾。

FCC RF Exposure 標準：

本裝置及其天線不得與其他任何天線或傳送器位在同一地方或同時運作。

注意：未經授權而私自對本裝置進行修改，進而導致對無線電或電視的干擾，本公司概不負責。此類變更或修改可能導致使用者操作本設備的授權廢止。

法規資訊

FCC 注意事項

本裝置符合FCC 法規第 15 節規定。其運作受限於以下兩種情形：

- (1) 本裝置應不致於造成有害干擾，且
- (2) 裝置須能承受任何外在干擾，包括可能造成非預期運作之干擾。

FCC RF Exposure 標準：

本裝置及其天線不得與其他任何天線或傳送器位在同一地方或同時運作。

注意：未經授權而私自對本裝置進行修改，進而導致對無線電或電視的干擾，本公司概不負責。此類變更或修改可能導致使用者操作本設備的授權廢止。



Connect with speaker base

While the headset plug into the speaker base, it could perform as a car kit / speakerphone. The function as follow.

- To answer a incoming call press the answering button of headset once.
- To ending a call press the multi function button of the speaker Base.
- To power off by press and hold the multi function button about 5 seconds until the LED indicator turns red, the headset and the speaker base will turn off at the meantime.

與底座一起使用時：

當您開車，或想進行電話會議時，您可將耳機插回底座以底座擴音方式進行通話。

1. 接聽電話—按一下耳機上之電話接聽鍵。
2. 結束通話—通話中按一下底座多功能鍵即結束通話。
3. 關機—開機狀態下持續按住多功能鍵約5秒待耳機指示燈亮紅燈放開即代表耳機及底座同時關機。



與底座一起使用時：

當您開車，或想進行電話會議時，您可將耳機插回底座以底座擴音方式進行通話。

1. 接聽電話—按一下耳機上之電話接聽鍵。
2. 結束通話—通話中按一下底座多功能鍵即結束通話。
3. 關機—開機狀態下持續按住多功能鍵約5秒待耳機指示燈亮紅燈放開即代表耳機及底座同時關機。

MSN / Skype Function

If you plug in USB dangle on your PC, laptop etc. you can use the BK-320 as a wireless microphone on MSN / Skype chatting.

Three-way call

Before use this function please make sure that you have subscribed three-way call service from your mobile phone service.

To start a three-way call by long pressing the Answering button for about three seconds until it beep twice when the third party is calling. To end the three way call long pressing the Answering button for about three seconds.

If you do not want to perform the three-way call immediately, you may keep the active call waiting and answer the waiting call by press the Answering button once, when you would like to start the three-way call follow the procedure above.

MSN/Skype 功能：

若於PC上插入部分機型之USB Dongle，可使BK-320用於MSN/Skype上做無線麥克風通話。

三方通話：

使用三方通話功能之前請確認你的行動電話服務有支援通話中插撥的功能。

通話中有第三方來電提示時您可以開始使用三方通話功能，只需要長按接聽鍵約3秒直到耳機發出2聲提示音，要取消三方通話的功能方法亦同。

通話中有第三方來電提示時您可以將目前通話中的第二方來電暫時進入等待模式並切換與第三方來電通話，操作方式只需短按接聽鍵一次即可在第二方及第三方通話中切換，並不會漏接任何重要的電話。在任何情況下當您想要使用三方通話功能時只需按照上面的步驟執行就可輕鬆的使用三方通話功能。

MSN/Skype 功能：

若於PC上插入部分機型之USB Dongle，可使BK-320用於MSN/Skype上做無線麥克風通話。

三方通話：

使用三方通話功能之前請確認你的行動電話服務有支援通話中插撥的功能。

通話中有第三方來電提示時您可以開始使用三方通話功能，只需要長按接聽鍵約3秒直到耳機發出2聲提示音，要取消三方通話的功能方法亦同。

通話中有第三方來電提示時您可以將目前通話中的第二方來電暫時進入等待模式並切換與第三方來電通話，操作方式只需短按接聽鍵一次即可在第二方及第三方通話中切換，並不會漏接任何重要的電話。在任何情況下當您想要使用三方通話功能時只需按照上面的步驟執行就可輕鬆的使用三方通話功能。

Mute / Un-mute

To mute the headset sound during a call press the Volume up and down button for 2 seconds and you hear 1 tone, which means the function has been activated. Upon activating the mute function, the person on the other side won't hear you, but you can hear all sound generated from the other side. To un-mute, press the Volume up and down button once.

Transferring a call between headset and mobile phone

To transfer a call from headset to the mobile phone press Volume down button for about three seconds, after hear 2 beeps, which means you have been successfully transferring the call. To transfer a call from mobile to headset, initiate it from the mobile phone. (For detail please refer to your mobile phone's user guide)

靜音功能開啟/取消：

1. 靜音功能開啟/取消：當以耳機通話時你可以同時按下Vol-及Vol+對方便無法聽到您的聲音，但您仍可聽到對方傳來的聲音，取消靜音功能方法亦同。

通話轉移：

1. 通話轉移：將您的通話從耳機轉移至手機您只需按壓 Vol- 約三秒鐘待出現兩聲響後即表示成功轉移；將手機通話轉移至耳機若將通話從耳機轉移至行動電話，請從行動電話執行操作。(請參閱行動電話的使用手冊)。

靜音功能開啟/取消：

1. 靜音功能開啟/取消：當以耳機通話時你可以同時按下Vol-及Vol+對方便無法聽到您的聲音，但您仍可聽到對方傳來的聲音，取消靜音功能方法亦同。

通話轉移：

1. 通話轉移：將您的通話從耳機轉移至手機您只需按壓 Vol- 約三秒鐘待出現兩聲響後即表示成功轉移；將手機通話轉移至耳機若將通話從耳機轉移至行動電話，請從行動電話執行操作。(請參閱行動電話的使用手冊)。

